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Prosinec 2014 Ročník 7., číslo  4. 

Obecní úřad informuje, pomáhá, radí a připravuje 

  Starostka obce se zúčastnila školení „Provozování a 
bezpečnost stok a čistíren odpadních vod“. Byli jsme 
seznámeni s problematikou stokových sítí a čistíren 
odpadních vod. 

  Ing. Josef Trs, místostarosta Daniel Veselý a starostka 
obce se zúčastnili pracovního setkání zástupců dozorového 
orgánu Integrovaného záchranného systému, krajské 
správy, samospráv a provozovatele elektrárny Temelín 
k tématu poučení z události JE Fukušima. 

  Dne 15. 9. 2014 byla provedena kontrola dílčího 
přezkoumání hospodaření obce za období  od 1. 1. 2014 
do 15. 9. 2014. Při této kontrole prováděné kontrolorkou 
Krajského úřadu Jihočeského kraje paní Kaňkovou nebyly 
zjištěny žádné chyby ani nedostatky. 

  V říjnu se konala Valná hromada DSO Blanicko - 
Otavského regionu. Bylo zde projednáno rozpočtové 
opatření, informace o POV 2014, příprava podání žádostí 

POV 2015 a další. 

  V Újezdci bylo rozšířeno veřejné osvětlení o jedno světlo 
směrem k dolu Jaroslav. 

 V zatáčce směrem na Strpí naproti Šimkům (u studánky) 
byla obnovena odtoková stoka. Dále byly odvodněny 
pozemky směrem na Strpí. 

  Ing. Václav Novotný vyčistil krajnice obecních 
komunikací. 

 Byl vyvezen kal z ČOV a ze septiku sportovních kabin, kde 
byla opravena stávající kanalizace. 

  Lom, kam se vyváží biologický odpad, byl upraven pro 
potřeby obce. Pokud bude někdo vyvážet biologický odpad 
do lomu, tak pouze po domluvě se starostkou obce. 

  Je zákaz vyvážet bez dovolení starostky obce jakýkoliv 
materiál ke staré hasičárně. 

  Starostka obce se zúčastnila valné hromady 

Číčenický hlasatel 
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DOBROVOLNÉHO SVAZKU OBCÍ BLANICKO-OTAVSKÉHO 
REGIONU. Na programu byla volba nové rady, žádost o dotace 
z POV 2015, rozpočet na rok 2015, rozpočtový výhled na roky 
2015-2017, rozpočtová změna, pokyny k inventuře a složení 
inventarizační komise a další. 

  Recyklát z chodníku byl použit na opravu komunikace 
za zahradami (Hrabů, Konvičků, Novotných…) a byla obnovena 
odtoková stoka. 

  Ve Strakonicích se konala valná hromada SMOOS (SVAZ 
MĚST A OBCÍ OKRESU STRAKONICE). 

  Na programu byla volba nové rady, statutárních zástupců a 
kontrolora svazku, schválení rozpočtu na rok 2015, projednání 
žádosti o dotaci z POV pro rok 2015 a další.  

  Do 30. 11. byla možnost zažádat o dotaci z rozpočtu Jč kraje 
k opatřením Fondu solidarity Evropské unie. Jedná se o výdaje, 
které nebyly kryty finančními prostředky z Ministerstva financí. 
Území, na kterých byl vyhlášen nouzový stav v důsledku živelné 
pohromy a přímo souvisel s povodňovou událostí v období 
od 2. června 2013. Pro naši obec by byla dotace ve výši 
281.889,- Kč. 

Informace OÚ  

 

  

 

  

 

 
  

PODĚKOVÁNÍ 

Ráda bych jménem všech občanů poděkovala paní Bohumile Bočevové, která darovala do naší kaple obrazy svatých.  

            R. Regálová. 

UPOZORNĚNÍ 

Obecní úřad bude ve dnech od 22. 12. 2014 až do 02. 01. 2015 uzavřen.  

V době vánočních prázdnin bude od 22. 12. 2014 do 02. 01. 2015 uzavřena také MŠ Číčenice a knihovna. 

Provoz bude obnoven 05. 01. 2015.  

Děkujeme za pochopení 

Knihovnice paní Hájková upozorňuje čtenáře, že v knihovně přibyly nové knihy. 



 

Strana 3 Číčenický hlasatel 

Usnesení z VIII. zasedání Zastupitelstva obce Číčenice 

ze dne 06. 10. 2014 

 

Přijaté usnesení: 

61/08/2014:  Zastupitelstvo obce schvaluje program VIII. zasedání ZO Číčenice ze dne 06. 10. 2014. 

62/08/2014: Zastupitelstvo obce schvaluje koupi pozemků ppč. 4514 o výměře 31m2,   ppč. 177/45 o výměře 15 m2 , ppč. 192/3 
o výměře 57 m2 a ppč. 192/4 o výměře 16 m2 v k.ú. Číčenice od Jednoty spotřebního družstva ve Volyni, náměstí Hrdinů 69, 387 01 
Volyně, IČ: 00031917 dle  geometrického plánu č.21/2014 ze dne 31. 8. 2014 a to za cenu dle rozhodnutí ZO ze dne 27. 12. 2007 
(ostatní pozemky - 35,- Kč/1m2 + náklady spojené s prodejem) za účelem vybudování nové kanalizace a   komunikace. 

63/08/2014:  Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemku p.č. 633/1 v katastrálním  území Číčenice o výměře 

108 m2 paní Drahomíře Václavíkové a to za cenu dle rozhodnutí  ZO ze dne 27. 12. 2007 (ostatní pozemky - 35, Kč/1m2 + 
náklady spojené s prodejem 

64/08/2014:  Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemků v katastrálním území Číčenice dle Znaleckého posudku č. 416-05/2014: 

 - ppč.199/2  o výměře 85 m2 paní M. Kopencové a to za cenu 4.220,- Kč  + náklady spojené s prodejem                         

 - ppč.199/3  o výměře 267 m2 paní R. Regálové a to za cenu 13.250,- Kč  + náklady spojené s prodejem  

 - ppč.199/4  o výměře 148 m2 panu T. Danielovi a to za cenu 7.350,- Kč  + náklady spojené s prodejem 

 - ppč.199/5  o výměře 174 m2 paní F. Čejkové a to za cenu 8.640,- Kč  + náklady spojené s prodejem 

 - ppč.199/6  o výměře 191 m2 paní A. Hrabové a to za cenu 9.480,- Kč  + náklady spojené s prodejem 

 - ppč.199/7  o výměře 227 m2 panu D. Fodorovi a to za cenu 11.270,- Kč  + náklady spojené s prodejem. 

65/08/2014:  Zastupitelstvo obce schvaluje uhradit členské příspěvky DSO Blanicko- Otavského regionu na rok 2014 ve výši 7.095,- 
Kč. 

66/08/2014:  Zastupitelstvo obce schvaluje uzavřít Dohodu o poskytnutí neinvestičního příspěvku z rozpočtu obce Číčenice 
na realizaci projektu „Život na venkově (POV 2014)“za nábytek, ve výši 13.457, Kč DSO Blanicko - Otavského regionu. 

67/08/2014:  Zastupitelstvo obce schvaluje cenu stočného od září 2013 do září 2014 ve výši 15,39 Kč/m3 bez DPH a včetně DPH 
17,70 Kč/m3. 

 

Usnesení z ustavujícího zasedání Zastupitelstva obce Číčenice 

ze dne 03. 11. 2014 

Přijaté usnesení: 

68/09/2014: Zastupitelstvo obce Číčenice určuje ověřovateli zápisu Mgr. Tomáše Koblence a paní Ladu Nohejlovou a 

zapisovatelem MUDr. Petru Jarešovou. 

 69/09/2014: Zastupitelstvo obce Číčenice schvaluje následující program ustavujícího zasedání:  

1) Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích)a zapisovatele 

2) Schválení programu  

3) Volba starosty a místostarosty  

a) určení počtu místostarostů  

b) určení, které funkce budou členové zastupitelstva vykonávat jako dlouhodobě uvolnění (§ 71 zákona o  obcích) 

c) určení způsobu volby starosty a místostarosty 

d) volba starosty 

e) volba místostarosty 

4) Zřízení finančního a kontrolního výboru 

a) určení počtu členů finančního a kontrolního výboru 

b) volba předsedy finančního výboru 

c) volba předsedy kontrolního výboru 

d) volba členů finančního výboru 

e) volba členů kontrolního výboru 

5) Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva (§ 72 zákona o obcích)  

6) Diskuse 

 

 

 

 

Zastupitelstvo projednalo 
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Informace OÚ 

70/09/2014: Zastupitelstvo obce Číčenice schválilo zvolení jednoho místostarosty. 

71/09/2014: Zastupitelstvo obce Číčenice v souladu s § 84 odst. 2 písm. k) zákona o obcích určuje, že pro výkon funkce 

starosty obce bude člen zastupitelstva dlouhodobě uvolněn. 

72/09/2014: Zastupitelstvo obce Číčenice schvaluje volbu starosty a místostarosty veřejně hlasováním. 

73/09/2014:  Zastupitelstvo obce Číčenice volí starostkou paní Renatu Regálovou. 

74/09/2014:  Zastupitelstvo obce Číčenice volí místostarostou pana Daniela Veselého 

75/09/2014:  Zastupitelstvo obce Číčenice zřizuje finanční výbor a kontrolní výbor. Oba výbory budou tříčlenné. 

76/09/2014: Zastupitelstvo obce Číčenice volí předsedou finančního výboru MUDr. Petru Jarešovou. 

77/09/2014: Zastupitelstvo obce Číčenice volí předsedou kontrolního výboru Ing. Josefa Trse. 

78/09/2014: Zastupitelstvo obce Číčenice volí členy kontrolního výboru paní Ladu Nohejlovou a pana Dušana Vaňka. 

79/09/2014: Zastupitelstvo obce Číčenice volí členy finančního výboru pana Karla Lachouta a paní Jiřinu Cardovou. 

80/09/2014: Zastupitelstvo obce Číčenice v souladu s § 72 a § 84 odst. 2 písm. n) zákona o obcích stanoví měsíční odměny 

za výkon jednotlivých funkcí neuvolněných členů zastupitelstva takto: 

místostarosta  7.509,- Kč měsíčně (max. 14.029,- Kč) 

předseda finančního a kontrolního výboru 760,- Kč měsíčně (max. 1.060,-Kč) 

člen zastupitelstva bez dalších funkcí 400,- Kč měsíčně (max. 460,- Kč) 

Odměny budou poskytovány ode dne přijetí tohoto usnesení. 

V případě nastoupení náhradníka na uvolněný mandát bude odměna náležet ode dne složení slibu. 

V případě personální změny v obsazení jednotlivých funkcí, tj. v případě nového zvolení do funkce (místostarosty, předsedy 

výboru, předsedy komise) bude odměna náležet ode dne zvolení do této funkce.  

Při souběhu výkonu dvou či více funkcí se odměna neuvolněnému členovi zastupitelstva obce poskytne jako součet 

zastupitelstvem stanovených odměn za jednotlivé funkce. 

Vážení občané, přejeme vám klidné vánoční svátky 

plné pohody a radosti z dárků. 

V nadcházejícím roce 2015 pak hodně zdraví, 

spokojenosti a splnění všech přání i předsevzetí. 

Úklid sněhu  
I letošní zimu bude úklid sněhu na obecních komunikacích v Číčenicích, Strpí, Újezdci a Klůsu provádět Ing. Václav Novotný. Posyp komunikací a 
pěšiny zajistí Městské hospodářství Vodňany a naši brigádníci. Chodník podél hlavní komunikace a pěšinu k nádraží budeme uklízet sněhovou 

frézou.  

Obracíme se na Vás s prosbou, abyste i nadále vypomáhali s úklidem sněhu před svými domy, stejně jako v letech předešlých.  

Děkujeme  

Místní poplatky  

K neradostným povinnostem v úvodu roku patří placení místních poplatků. V naší obci jsou to poplatky za odpady a za psy. Pro příští rok zůstávají 

v nezměněné výši, tedy u odpadů 470,- Kč na osobu a 150,- Kč za každého psa. 

DSO (Dobrovolný svazek obcí) BLANICKO - OTAVSKÉHO REGIONU 
V letošním roce jsme přes DSO Blanicko- Otavského regionu pořídili nábytek na obecní úřad a do sociálního bytu. Obec na realizaci 
projektu „Život na venkově (POV 2014)“za nábytek přispěla částkou ve výši 13.457, Kč DSO Blanicko- Otavského regionu. Pro příští 
rok se plánuje pořízení techniky na údržbu veřejných prostranství. 
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Informace OÚ 

Autobusové zastávky 
V Číčenicích u OÚ a na Cihelně byly vyměněny nové autobusové zastávky. O likvidaci starých zastávek se postarali hasiči, kteří 
za získané finanční prostředky koupili pro své potřeby a potřeby obce vysavač na sběr spadaného listí a vosích hnízd.  
Snahou ZO bylo, aby zastávky splňovaly potřeby cestujících. Jsou proto vybaveny lavičkami a odpadkovými koši.  
Od Jč kraje nám byl poskytnut grant ve výši 73.714,- Kč. V poptávkovém řízení vyhrála firma REX s.r.o., Brno s nabídkovou cenou 
96.195,- Kč. Grant je 70% z celkových nákladů. Z tohoto důvodu bude vráceno Jč kraji 6.378,- Kč. Zbývající náklady byly uhrazeny 
z rozpočtu obce. V ceně byla zahrnuta i montáž a doprava autobusových zastávek. 

 

Oprava komunikace za zahradami  
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Oranžový rok 2014 v Číčenicích 

V letošním roce naše obec Číčenice žádala Skupinu ČEZ, a.s. Praha. o finanční příspěvek v celkové výši 160.000,-  z grantového 
řízení „Oranžový rok 2014“ na pořádání kulturních, sportovních, turistických, společenských akcí a tvořivých dílen v naší obci pro 
obyvatele všech věkových kategorií 

Naše žádost byla Skupinou ČEZ, a.s. Praha podpořena a schválena ve výši 170.000,- Kč bez DPH. Obec Číčenice uzavřela 
smlouvu na reklamu a propagaci se společností ČEZ, a.s. Praha. 

Oranžový rok 2014 byl a stále je pro obyvatele obce Číčenice velkým přínosem. Díky tomuto projektu můžeme pořádat různě 
zaměřené akce jak pro dospělé, tak pro děti. Při těchto akcích se stmelují vztahy mezi mladými a staršími občany, využívá se volný 
čas hlavně dětí, mládeže a dospělých z Číčenic a okolí.  Mezi občany jsou tyto akce velmi oblíbené. Občanská sdružení 
ve spolupráci s obcí Číčenice pořádají mimo tradičních akcí jako je maškarní karneval pro děti, myslivecký a obecní bál, pálení 
čarodějnice, kočárková rallye, MDD, turistický pochod „ O číčenickou kočičku“, setkání seniorů a mikulášská nadílka i vánoční 
výstavu i tvořivé dílny. V letošním roce se naši obyvatelé díky tomuto projektu zúčastnili návštěvy Informačního centra a exkurze 
JE Temelín. Všechny tyto akce se ze strany občanů těší velkému zájmu. Z vlastního rozpočtu by se takové množství akcí financovat 
nemohlo. Zhodnotím-li jednotlivé akce konané za podpory Oranžového roku 2014, můžu říci, že byly a jsou opravdu vydařené.                                                                                                      

Největší prioritou na rok 2014 pro naši obec je dále rozvíjet společenské aktivity,  podpořit pořadatele a všechny ty, kteří mají 
chuť něco vymyslet, podniknout a hlavně zorganizovat. Budeme se snažit, aby všechny akce, které pro tento rok plánujeme, vedly 
ke spokojenosti pořadatelů i návštěvníků.   

Generálním partnerem zmíněných akcí v Číčenicích je  

JADERNÁ ELEKTRÁRNA TEMELÍN SKUPINA ČEZ, 

které patří veliké poděkování. 

Připravujeme „Oranžový rok“ 2014  

MÍSTO A ČAS KONÁNÍ AKCE BUDE UPŘESNĚN  

  Zpívání koled                                                                          Termín konání: 21. 12. 2014                                                   

  Vánoční turnaj ve stolním tenisu pro malé i velké           Termín konání: 26. 12. 2014 

  Silvestr 2014                                                                            Termín konání: 31. 12. 2014 

Upozorňujeme pořadatele akcí v rámci „ORANŽOVÉHO ROKU“ na povinnost do týdne od uspořádání akce vyúčtovat zálohu, 

dodat článek a kvalitní (nijak upravované) fotky s LOGEM emailem na OÚ Číčenice. Pokud tuto povinnost pořadatelé nedodrží, 

nebudou vypláceny zálohy před konáním akce.  To znamená, že pořadatelé všechny náklady spojené s uspořádáním akce 

uhradí ze svého a až po dodání fotografií s logem a článku elektronicky na OÚ jim budou proplaceny náklady v domluvené 

výši /dle žádosti/.  

Zpívání koled 
Zveme všechny spoluobčany na „Zpívání koled“, 

které se uskuteční v neděli 21. prosince 2014 

od 15 hodin u obecního úřadu. 
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Ze života obce 

Návštěva JETE 
Dne 27. 9. 2014, byla to sobota, se v rámci Oranžového 

roku uskutečnila návštěva Jaderné elektrárny Temelín. No a 

jak to probíhalo? 

Sraz byl v Číčenicích u staré bytovky a plánovaný odjezd byl 

určen na devátou hodinu. Dopravu zajišťoval pan Kubík, 

autobus byl přistaven včas a tak do něho nastoupilo celkem 

27 účastníků. Jednalo se o obyvatele Číčenic, ale i občany 

z blízkého i vzdálenějšího okolí. 

Po příjezdu do Infocentra Červený hrádek jsme měli vlastní 

volnou prohlídku, protože jsme se dostavili v předstihu. Pak už 

se nám ale věnovaly pracovnice infocentra a věnovaly se nám 

se zájmem a erudicí. Společně jsme shlédli a vyslechli 

program v kinosále a pak jsme byli rozděleni do dvou skupin. 

V šatně jsme zanechali v podstatě vše mimo platných dokladů 

a zamířili do provozu. Po příchodu do hlavního objektu 

elektrárny a splnění bezpečnostních opatření včetně průchodu 

detekčními rámy a měřením na radiaci jsme se opět rozdělili. 

Každé skupinky po sedmi návštěvnících se ujala paní 

průvodkyně a doprovod vždy tvořil ještě člen ostrahy. A už 

jsme byli v areálu. Tam se nám dostalo odborného výkladu a 

zodpovězení souvisejících zvídavých dotazů. Navštívili jsme 

strojovnu a prošli i patra pod turbínou. Po návratu 

do Infocentra jsme shlédli další film ve 3D formátu a na závěr 

mlžnou komoru v akci. 

Tak to bylo vydařené dopoledne a je potřeba poděkovat 

pracovnicím Infocentra, které se nám plně věnovaly, dále 

pořadatelům zájezdu a nakonec i všem účastníkům, protože 

vše proběhlo v pohodě a bez jakéhokoliv narušení. Tak zase 

příště! 

( Jou )  

Koncem měsíce října pořídila obec Číčenice dva informativní 

měřiče rychlosti, které dodavatelská firma umístila na silnici 

II/141 Týn nad Vltavou – Vodňany. První měřič je napájen 

solárním panelem a je instalován přibližně proti vjezdu 

do zemědělského družstva.  Druhý radar  využívá elektrickou 

energii z veřejného osvětlení a je namontován na domě paní 

Vaňkové. Součástí dodávky je statistický modul a 

bezpečnostní kamera. Systém byl pořízen na základě četných 

žádostí obyvatel obce.  Celkové náklady byly 200.255,- Kč, 

které uhradila obec ze svého rozpočtu.     Daniel Veselý 
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Číčenický klub 

Akce Číčenického klubu v roce 2014 
Vážení spoluobčané. V téměř uplynulém roce pro Vás Číčenický klub o.s. ve spolupráci s Obcí Číčenice uspořádal řadu akcí. 

 

22. 2.  Maškarní bál pro děti 

22. 3.  Pochod „O číčenickou kočičku“ 

12. 4.  Velikonoční dílna 

12. 4.  Amatérský divadelní spolek Kašpárkův hrobeček – představení „Do haha“ 

30. 4.  Pálení čarodějnice 

10. 5.  Kočárkovo-koloběžková rallye 

17. 3.  Výlet na Březník 

31. 5.  Dětský den 

28. 6.  Šipkovaná 

12. 7.  Výlet na Šumavu – Povydří 

13. 9.  Setkání seniorů 

4. 10.  Výlet na Šumavu – Černé a Čertovo jezero 

17.10.   Divadelní představení „Opačné pohlaví“, Studio Dva, Praha 

24. 10. Amatérský divadelní spolek Kašpárkův hrobeček – představení pro děti „Chlupáči“ 

 a pro dospělé „Lesní slavnost“ 

8. 11. Lampionový průvod 

22. 11. Zájezd do Bad Fussingu 

29. 11. Vánoční dílna 

6. 12. Mikulášská nadílka 

 

V zavedeném trendu budeme pokračovat i v roce následujícím, nově plánujeme zařadit i novinky jako např. maškarní bál pro 

dospělé a další. Ráda bych poděkovala všem aktivním členkám klubu za jejich práci pro nás všechny. Mají největší podíl 

na tom, že se uvedené akce uskutečnily. Jsem si vědoma, že zásluhy nemají jen ony. Ke zdárnému průběhu přispívá velká 

část z Vás – za všechny bych jmenovala např. pana Ladislava Polívku, který nám opakovaně zdarma poskytuje prostory, 

p. Radka Staňka, který během Dne dětí předvedl bez nároku na honorář skvělou sokolnickou show, p. Dušana Vaňka, který 

spolu s manželkou každoročně připravuje oblíbenou šipkovanou, zastupitele p. Josefa Trse a Daniela Veselého, kteří coby 

„nečlenové“ zcela automaticky pomáhají s přípravami a průběhem všech „velkých“ akcí, stejně jako někteří z hasičů, 

myslivců, sportovců nebo nikde neorganizovaných obyvatel obce. 

Děkuji Vám za Vaši pomoc a těším se na další spolupráci. 

Za Číčenický klub o.s. Petra Jarešová 
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MŠ Číčenice 
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MŠ Číčenice 

 
 

Závěr kalendářního roku 2014 se již opravdu přiblížil a my s dětmi z mateřské školy si ho 
náležitě užíváme.  

7. října jsme byli autobusem za hasiči ve Vodňanech. Sami jsme si vyzkoušeli posezení v 
hasičském autě, viděli jsme sjíždět hasiče po tyči a dokonce jsme si mohli i vyzkoušet 
hasičskou přilbu. Jedno z aut nám také ohlásilo sirénou a majáčkem, jak se jezdí k požáru. 

Prostě bylo to moc zajímavé. 
Ve školce jsme si potom povídali o barvičkách, vytvářeli jsme skupinky čtverců, koleček, 

trojůhelníků a obdélníků a hasiče jsme si vykreslovali. 
22. října se nám poštěstilo, že nepršelo. Vítr vyfoukal louku a tak jsme mohli pouštět 

draka. Dokonce jsme si o něm zazpívali i písničku : ,,Papírový dráček předhonit chce vláček. 
Nevšimne si, že hned vedle závodí i ptáček. Prosím pěkně ptáčku, chyť mne do zobáčku, vítr 
dneska málo fouká, doletět chci k mráčku." Nezapomněli jsme si popovídat ani o tom, kde děti 
můžou pouštět draka a kde je to nebezpečné. 

V pátek 24.října jsme si poslechli a zasmáli se u muzikálku CHlupáči, který nám zahráli 
ochotníci v naší školičce, moc se nám noví kamarádi líbili. 

Ve třídě si teď rádi hrajeme hry ,,Na Elišku", ,, Na hlídače", ,,Byl kulatý dvoreček", ,, Na 
Sněhurku"... 

S našimi předškoláčky nezapomínáme ani na přípravu do základní školy, však už byli s 
rodiči na Zábavném odpoledni ve škole. Paní učitelky z prvních tříd si pro ně připravily 
zábavné úkoly, děti si prohlédly třídy a dokonce dostaly i barevná OSVĚDČENÍ s razítky za 
splněné úkoly. 

Protože si ve školce společně nejen zpíváme, ale i povídáme a říkáme básničky, naučili 
jsme se třeba také tuto : 

Už je tady listopad, všude kolem zima, chlad, 
brzy přijde mezi nás anděl, čert a Mikuláš. 

A teď už dokonce všichni víme, jak by měl takový správný anděl, čert a Mikuláš vypadat. 

A pokud by jste si s námi chtěli zahrát třeba i na mráz, tak to také umíme. Přijdou dva 
kluci a promění se v MRAZY a říkají : 

My jsme dva mrazy, zmrzlí jak se patří 
Já mám nos červený 
Já do modra zbarvený 
A co děti na to?            -   

My to ale dobře víme, dovnitř si tě nepustíme. Zahrajem si s mrazíkem, zahřejem se 
čajíkem. 

Jelikož si nejen hodně povídáme, lepíme, kreslíme křídami i voskovými pastely, naučili 
jsme se i taneček Koledníci. 

Velkou radost nám také udělalo kouzelně vánoční fotografování v MŠ ve středu 3.12. a 
naši radost hlídají andílci, které lepíme z kornoutků a čertíci z papírových roliček. 

Ve středu 5.12. k nám do školky přijde Mikuláš s nadílkou pro hodné děti a my se 
chystáme jak mu zazpíváme, zatleskáme i zadupáme s písničkovým pásmem. 

Hezkými básničkami, písničkami a dárečky také potěšíme miminka a zvláště jejich rodiče 
ve středu 10.prosince a přivítáme je mezi námi v Číčenicích. 

Koled a vánočních básniček a písniček potom nejvíc pošleme Ježíškovi z vánoční besídky i 
s pohádkovou dramatizací Mráz, který dětem i dospělým řekne : ,, Já jsem mrazík, cením 
zoubky, pusť mě rychle do chaloupky, štípnu sem a štípnu tam, hned zas rychle utíkám....A 
všechno další vám rádi sdělíme po Vánočních prázdninách, které budou v naší mateřské škole 
od pondělí 22.12.2014 do pátku 2.1.2015.  

Krásný zbytek roku letošního a úspěšné vykročení do roku příštího za všechny děti i 

dospělé z mateřské školy přeje Bc Jitka Langerová 
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Informace OÚ 

Víceúčelová vodní nádrž Číčenice 

Obec zažádala na MMR (Ministerstvo pro místní rozvoj) o dotaci 
na opravu návesního rybníku v Číčenicích. Naše žádost byla 
podpořena a schválena ve výši 782.006,-. Ve výběrovém řízení 
vyhrála firma Reno Šumava, a.s. Vlachovo březí s nabídkovou 
cenou 754.036, Kč. Zhotovitel provedl dílo za celkovou cenu 
700.719,- Kč. Dotace byla snížena MMR na částku 657.647,- Kč. 

Odtoková stoka za zahradami   
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Ze života obce 

Posezení se sportovci  

Na 15. listopad pozvali členové fotbalového klubu své fanoušky do hotelu „U Polívků“ na Posezení se sportovci, které 

pořádali jako poděkování svým fanouškům za celoroční podporu. Posezení se konalo v rámci Oranžového roku 2014 

za podpory JE Temelín Skupiny ČEZ. Sportovci pro své fanoušky připravili malé občerstvení a plnému sálu hrál k tanci a 

poslechu DJ Olin. Snad se všichni dobře pobavili a zachovají našemu fotbalovému klubu přízeň i v dalším roce. 

Ivona Pečená  

Lampionový průvod 

Dne 8. listopadu se u Mateřské školy v Číčenicích sešlo okolo čtyřiceti dětí s rozsvícenými lampiony. Děti se s rodiči vydaly se 

na cestu po obci směrem k hotelu „U Polívků“. Tam už pro ně byla připravena várnice s teplým čajem a sladkosti. Přítomným 

byla promítnuta pohádka Jak vycvičit draky. No a protože se blíží Vánoce, tak si naše děti napsaly dopis Ježíškovi a ty, které 

neumějí ještě psát, si ho namalovaly. Doufáme, že se děti příjemně pobavily a že se příští rok sejdeme opět v tak hojném 

počtu.                                              Ivona Pečená 

Sportovci vyrazili na brigády 
Sportovci se zúčastnili brigád na čističce odpadních vod. Během tří sobot odpracovali 61 hodin. Byla provedena 
údržba dětského hřiště za obchodem, kde odpracovali 9 hodin. Natřeli autobusovou zastávku ve Strpí a mříže 
na sportovních kabinách, kde odpracovali 30 hodin. Je velmi smutné, že brigád se zúčastňují jedni a ti samí. Všem, 
kteří se brigád zúčastnili, patří ze strany obce poděkování. 
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Ze života obce 

 

Číčenický klub o.s. uspořádal ve spolupráci s Obcí Číčenice, v rámci  Oranžového roku za podpory JE Temelín Skupiny 

ČEZ již tradiční vánoční dílnu. Ve chvojí provoněné nově zrekonstruované klubovně dokázaly všechny účastnice, že pojem 

„zlaté české ručičky“ není jen prázdnou frází. Kromě výrobků, které v nadcházejícím adventu ozdobí nejednu číčenickou 

domácnost, pamatovaly členky klubu i na výzdobu pomníků vojáků padlých v 1. světové válce. 

Většinu vyrobených dekorací můžete obdivovat během Vánoční výstavy, která se uskuteční v neděli 14. 12. 23014 

v Hotelu U Polívků.                                                Petra Jarešová 

Vánoční dílna v Číčenicích 
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Ze života obce 

V září proběhly opravy a výměna střešní krytiny na hasící zbrojnici v Újezdci. Byl proveden nástřik podlahy a krovu 

(svrchní a spodní strany) proti dřevokaznému hmyzu, houbám a plísním. Demontáž štítového půdního výlezu, zhotovení 

překladu, montáž výlezu nového, začištění. Zhotovení roštu u pozednic, zhotovení palubkového obložení. Demontáž stropu, 

zhotovení a montáž dřevěné nosné konstrukce stropu. Montáž prkenného záklopu a další provedené práce. 

Celkové náklady byly uhrazeny z rozpočtu obce ve výši 207.040,51 Kč. Děkuji p. F. Hajnému, že nám po celou dobu 

opravy umožnil uskladnit starou stříkačku v jeho dvoře.  

 

Hasičská zbrojnice Újezdec 

Rekonstrukce sportovních kabin a vybudování klubovny 

V minulém vydání jsme Vás informovali o rekonstrukci sportovních kabin a vybudování klubovny. Tato akce byla financována 
z POV Jč Kraje, Nadace ČEZ a z rozpočtu obce. Od Jč Kraje jsme obdrželi dotaci 130.000,- Kč. Z Nadace ČEZ nám byl poskytnut 
nadační příspěvek ve výši 200.000,- Kč. Celkové náklady na tuto opravu byly 495.376,- Kč. 
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Ze života obce 

 Blahopřejeme 

 Jubilanti: 

 Říjen: 

 Vilasová Anna  65 let   

  Kašparová Marie 92 let 

 Listopad 

  Jelínek Václav  75 let 

 Prosinec: 

  Rigo Jozsef  70 let  

 Narodila se: 

  Olivie Iša 

Divadla není nikdy dost 
Číčenický klub pořádal v měsíci říjnu pro naše děti 
a dospělé dvě divadelní představení. Pro děti 
muzikál „CHLUPÁČI“ a pro dospělé “LESNÍ 
SLAVNOST“. Divadelní spolek Kašpárkův hrobeček 
nejdříve od 17:30 hod představil 
komedii Chlupáči. Toto hudebně divadelní 
představení určené pro děti, ale i dospělé, kteří se 
málem váleli smíchy, je plné skvělých kostýmů, 
naživo zpívaných a hraných písní, veršovaných 
dialogů a tanečních kreací a nenechalo bránicím 
diváků téměř odpočinout. Na kvalitě představení 
neubralo ani to, že je snad až extrémně krátké. 
Hra je lehce prošpikována odbornými termíny, 
kdy si na své přijde především divák biolog, což 
však jenom příjemně připomíná, kdo jsou autoři a 
hlavní představitelé.  

Milý příběh se točí kolem dvou opuštěných 
domácích mazlíčků, pejska a kočičky, kteří se 
společně vydávají hledat útulek Na Zlaté stoce 
v Českých Budějovicích. Ač cestu neznají, nezdaru 
se nebojí a nechávají si poradit od pár dalších 

českobudějovických volně žijících zvířat, která ale často sama potřebují pomoct snad ještě víc, než naši hlavní hrdinové.  

 Večerní představení „Lesní slavnost“ bylo určeno dospělým divákům. Hoch a dívka se spolu vydali do hlubin národního parku 
Šumava, aby zde zažili své krásné poprvé. Tato zdánlivě banální zápletka však nabrala nečekaný konec. A jak to všechno dopadlo? 
To vím já a spousta dalších přítomných. A věřím, že Vy, co jste to propásli, přijdete na další představeníJ.  

R. Regálová  

„Opačné pohlaví“ 

Číčenický klub pořádal zájezd do pražského divadla Fénix na Václavském náměstí. Bylo 26 lístků, které si účastnice zaplatily a 

autobus zdarma pro členy klubu. Nečlen zaplatil 50,- Kč. O lístky mezi členkami klubu nebyl až zas tak velký zájem, ale prodaly se 

ostatním zájemcům. 

Hra "Opačné pohlaví" byla komediální, obsazena předními pražskými herci (J. Krausová, B. Klepl). Myslím, že se líbila.   
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Po stopách předků 

V knihovně mého otce Josefa Faktora narozeného 26.2.1908 jsem našel vydání "ZPĚVY OD BLANICE" které napsal 
Jan Eugen Seguardt, básník - bohém, jak se podepisoval. KNIHOVNA "NAŠEHO DOMOVA" SVAZEK II, 
vydala v roce 1927. Podle číslování stran brožované knihy uvnitř jsem na straně 2 našel rukou básníka vepsané 
věnování "Jožkovi Faktorovi, abiturientu Obchodní akademie v Č. Budějovicích v milou upomínku básník - bohém " 
s básní o Strpí. Věnování a báseň je vepsána do knihy ve Strpí, 25.10.1928 , kde můj otec v té době bydlel v rodném 
domě č.p.1. 
Rodáci ze Strpí, ale i lidé kteří mají nějaký vztah ke Strpí si jistě rádi tuto báseň přečtou, proto jsem se rozhodl touto 
cestou báseň zveřejnit z vlastní knihovny. 

S úctou, Faktor Josef, Číčenice č.p.77 

Sequardt Jan Eugen: 

  

Narodil se 13.10.1888 ve Vodňanech v čp.23 na náměstí a zemřel 17.4.1960 ve zdejším domově důchodců. 

Po svých předcích byl šlechtického původu z Francie. Básník - bohém, jak se sám nazýval, měl úřednické povolání, 

ale snažil se věnovat jen literární tvorbě. Publikoval pod jmény Eugen Klaudius Kletus, Horymír Šumavský, 

Jean de Sequens, Želmír.  

Jeho články najdeme v různých novinách a časopisech. Byl autorem hry Revírník a básnické sbírky Zpěvy od Blanice, 

kterou roku 1927 vydal a vytiskl Antonín Dvořák ve Vodňanech  

Ve Strpí, 25.X.1928 

P.T. Panu Jožkovi Faktorovi. Obchodní akademie v Českých Budějovicích v milou upomínku básník bohém... 

 

Strpí krásné v Pošumaví 

nad rybníkem sladce sní, 

když Vesna jde českým jihem, 

plna květů voní v ní, 

květů jasných a růžových, 

jabloní a třešní 

a úroda požehnána 

v luzích, sadech s jesení... 

Historii bohatou má 

Strpí, rodná vaše ves.  

na kterou jsem vždy v obdivu  

zíral bloudě v Strpský les.  
Foto:: archiv MaG ve Vodňanech 
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Po  stopách předků 

 

Odvedení. Při prohlídkách domobraneckých byli uznáni 

způsobilými k službě vojenské z Číčenic: Pavel Jordán, čp.11. 

Arnošt Reinisch, čp.52. František Konvička, 

čp.9,  Josef  Reinisch, čp.52, Justin Reinisch, čp52., Vojtěch 

Profant, čp.25, Jan Fridrich, čp.12, Antonín Pajer, čp.39, Václav 

Votický, čp.54, Jakub Volf, čp.45, Tomáš Klimeš, čp.40,  Matěj 

Mráz, čp.42, František Hanus, čp. není uvedeno, Václav Profant, 

čp.38, V. Adámek, čp.55, František Daniel, čp.31, Jan Pelikán, 

čp.1, Jan Daniel, čp.30, Jaroslav Konvička, čp.9, Antonín 

Konvička, čp.9,  Antonín Procházka, čp.27, Václav Mráz, čp.42, 

Dominik Zajíček, čp.19, Jan Našinec, čp.4, Václav Sháněl, 

čp.35, Jan Sháněl, čp.35, Vojtěch Profant, čp.6, Vojtěch Profant, 

čp.25, Karel Mráz, čp. není uvedeno, Vojtěch Daniel, čp.28, 

František Doubek, čp.48, František Pohořský, čp.12, Václav 

Mikšíček, čp.7, Václav Trubka, čp. není uvedeno. Václav Pajer, 

čp. není uvedeno. Josef Zajíček, čp.19, Václav Špatný, čp.32, 

František Votický, čp.54.  Z Čavyně: Svatek, čp.1, Jan Vrábek, 

čp.9.   

Někteří ze zaměstnanců dráhy byli na čas od služby vojenské 

pro nepostradatelnost  ve službě železniční osvobozeni, 

zemědělci obdrželi porůznu dočasnou dovolenou na nutné práce 

zemědělské.  Odchodem, tak velikého počtu nejzdatnějších 

pracovníků z obce ubylo mnoho sil pro práci domácí, hlavně 

zemědělskou, a neměla-li pole zaháleti, musely se práce uchopiti 

ženy, případně starci a děti. A jest to veliký čin, který zejména 

ženy naše za dobu předlouhé války vykonaly, neboť nejen že 

převzaly všechnu tíhu práce odvedených mužů, ale musely 

překonávati neslýchané obtíže, která doba válečná přinesla. 

Z nedostatku čeledi dodáno do Číčenic 8 zajatých Rusů a 

ruských Poláků, kteří přibyli sem v květnu 1917 a sloužili u 

zdejších hospodářů po několik měsíců. Když potom nastal na 

východní frontě následkem separátního míru klid, zajatci tajně 

se smluvivše jedné noci uprchli domů.  

Jiní byli v Čavyni a jeden z nich, jménem Nikita Sokolenko z 

města Tichoreckaja v Kubánské oblasti, zde i po skončení války 

zůstal, osvojil si českou řeč i písmo a pojav za manželku 

číšnickou rodačku Annu, rozenou Danielovou z čp.28, zde trvale 

co dělník se usadil. 

Nezaměstnaností zdejší obyvatelstvo vůbec netrpělo také z té 

příčiny, že chudší lid nalézal stále práci při blízké dráze. Chudé 

rodiny, jichž živitelé odešli na vojnu, požívali státní podpory. 

Pro bezpečnost majetku ustanoven v obci stálý ponocný a také 

nebylo zde slyšeti  zde o nějaké krádeži. 

(Pokr. v příštím čísle). 

Z obecní kroniky obce Číčenice vypsal Jiří Louženský 

(cestoklub@volny.cz) 
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Ondřej Zlámal: Splněný slávistický sen 

Ukázka z knihy Splněný slávistický sen Ondřeje Zlámala, která 
vyšla v říjnu 2014 ve Vimperku. V poslední kapitole autor 
vzpomíná, jak řešil své pracovní problémy v klubu přímo 
z Číčenic. 
Konec 
Sám hraju aktivně fotbal. IV. třídu na Strakonicku v dresu 
Číčenic, odkud pocházím a kde to mám rád. Každý, kdo někdy 
oblékl dres a nazul kopačky v soutěžním zápase, moc dobře 
zná ten pocit – zapotit se, pohádat se s rozhodčími, 
soupeřem, spoluhráčem, diváky, vstřelit nádherný gól, 
radovat se, nebo naopak truchlit a celý týden se patlat 
v příčinách nezdaru. 
 Teď je před námi venkovní duel s tradičním protivníkem, 
béčkem Lnář. Jelikož jsem však zaměstnaný ve fotbalovém 
prostředí, skloubit vlastní zápasy s pracovním procesem je 
dost komplikované. Tentokrát jsem ale prostě na jih Čech 
chtěl odjet. Nedalo mi to a pro jistotu jsem ještě v pátek 
odpoledne zaběhl na vedení Slavie, jestli opravdu mohu 
opustit hlavní město. Členové představenstva pan Držmíšek a 
Adam Řebíček se na mě podívali a souhlasně přikývli: „Ondro, 
v klidu jeď. Tady se nic dít nebude.“ 
Zabalil jsem si velkou sportovní tašku, do postranní kapsy 
pečlivě uložil střelky a poměrně unavený po náročném týdnu 
opouštěl Eden s pocitem, že zápas s Olomoucí odřídí z lavičky 
trenér Michal Petrouš. 
Vesnický klub mě teď potřebuje víc! Už na srazu u fotbalových 
kabin mi došlo, že mě čeká plná porce devadesáti minut plus 
nějaké to nastavení. Uffff! Víc kopáčů se dneska prostě 
nesejde. Nakonec se přeci jen objevil dvanáctý „kus“, chtěl 
ale vše jistit z pozice sedícího. 
Už cestou do Lnář mi v kapse u teplákovky zazvonil mobil. 
Fotograf Martin Malý někde zaslechl, že se ve Slavii schyluje 
k výměně trenéra, ale že to asi bude nějaká kravina, protože 
prý padlo jméno Straka. 
„Buď v klidu, nic se dít nebude, byl jsem ubezpečený,“ 
odpálkoval jsem jej. 
Seděl jsem v šatně, soukal na sebe štuplny a chystal se 
na nezbytnou rozcvičku. Znáte to, jednou v tom praskne a je 
po talentu. Pořádná rozcvička je základem úspěchu, pěkně 
rozehřát svaly, pomazlit se s míčem, natřít lýtka a stehna 
kafrovou mastí a jde se na to. Jenže můj pravidelný ritual 
znovu narušil zvuk mobilního zařízení. Na druhém konci byl 
tentokrát Ondřej Kreml, redaktor Slávistických novin. 
Něco se děje! Z jeho rozechvělého až tragického hlasu 
se dala rozpoznat blížící se katastrofa: „Jde k nám Straka. 
Franz Straka. Ten ze Sparty. A je to stoprocentní!” 
Telefonát jsem rychle ukončil. Náš tehdejší trenér Zbyšek 
Kubička mě sjel hodně ostrým pohledem. Pravidla fotbalové 
kabiny jsou jasně nastavena a platí od první ligu až po prales, 
nebo aspoň pro IV. třídu na Strakonicku určitě. Telefonát 
během přípravy na zápas? Kasa cink, dej sem padíka a 
děkujeme. 
Mně v tu chvíli byly ale nějaké pokuty úplně buřt. Byl jsem 
mimo. 
„Ondro, co se děje?” vytušil trenér. 
„Volal mi Kreml.” 
Moje odpověď byla totálně dezorientovaná a u spoluhráčů 
vyvolala téměř hurónský smích. Druhá věta už tak legračně 
nezněla: : „Jde k nám Straka.” 
Všichni přítomní si začali klepat na čelo a jelikož je ve Lnářích 
proslulá psychiatrická léčebna, už vzduchem létaly návrhy, že 
by mě stačilo přehodit přes zeď. 
„Volali mu z Kremlu, asi Putin, že Slavii bude trénovat Franz 
Straka. Jo, ten sparťan,” utahovali si ze mě a už mi 
objednávali kazajku a jednolůžák na psychiatrii. Nikdo tomu 
nevěřil. 
Blížil se úvodní hvizd a já musel na plac. V hlavě jsem přitom 
měl tisíc a jednu myšlenku, žádná se však netýkala zápasu. 
Telefon jsem si pro jistotu položil na lavičku náhradníků, kde 
kromě trenéra přešlapoval náš jediný náhradník. Každou 
chvíli na mě volal, že mi telefon bliká, pípá, zvoní a já nevím 
co všechno ještě. 
Dostali jsme šest kousků a hlavně mně se zápas vůbec 
nepovedl, šel jsem sám na branku a selhal v koncovce, 
dokonce jsem v megašanci snad ani nevystřelil. Má hlava 
byla o sto kilometrů dál, v Edenu. Cesta domů byla jako 
tryzna. 
Slavie prošla těžkým obdobím, vyřadili nás z poháru kvůli 
nepokojím fanoušků, nedostávali jsme skoro čtyři měsíce 
peníze, vlastně jsme překonali klinickou smrt. V jednu chvíli 

kroužili nad Edenem jako supi agenti a chtěli vypovídat 
hráčské smlouvy, protože se neplatilo a týkalo se to všech 
zaměstnanců... 
Vždycky jsem si říkal, že si Slavie prožila strašně příkoří – 
za komunismu, hlavně v sedmdesátých letech, násilný 
sestup, zbořený stadion, ale většinu věcí si na sebe přivádí 
jaksi sama. 
Měl jsem všeho po krk. Takhle přeci nejde dál pracovat. Jak 
sakra můžu pracovat s novinářema? To prostě nejde, je to 
pro mě frustrující a ubíjející. Za ta léta, co pro slávistický klub 
pracuji, se mi prostě nepodařilo přesvědčit vedení o tom, že 
potřebuji znát pravdu. Není to vůbec nějaká má touha 
po informacích a jejich nějakém šíření. Já chci prostě jen 
pracovat profesionálně, utřídit informace a profesionálně je 
předat dál. Jak vidíte, umožněno mi to ale není… 
Úplně živě si vzpomínám, jak pan Straka během Ligy mistrů 
na Letné prohlašoval, že by do Slavie nikdy nešel, zvedal lidi 
na tribunách, křičelo se: „Hřebík ven!” On je brutální sparťan 
a vůbec se tím netají, má to prostě v sobě. Slavii nikdy 
trénovat nemůže, je to špatný nápad, úplně na nic. 
Hned po zápase jsem na telefonu měl třiadvacet nepřijatých 
hovorů od novinářů, mezi nimiž samozřejmě nechyběly hlavní 
zpravodajské relace České televize a Radiožurnálu. 
Vytočil jsem číslo na pana Platila a chtěl se dozvědět vše 
potřebné pro oficiální prohlášení klubu. Zbytečně. Nedovolal 
jsem se mu ani na třetí pokus. Zvedl mi to až Martin Malík, 
tehdejší marketingový ředitel klubu, popsal mi celou situaci a 
prý že ještě není nic podepsaného, ale tato varianta aktuální 
samozřejmě je. 
Všechno se ve mně nahromadilo, tělo přestávalo poslouchat, 
ničil mě všudypřítomný stres. Dokonce jsem shodou okolností 
krátce před tím navštívil známého lékaře Václava Štukavce, 
stěžoval jsem si u něj na tlak na hrudníku, nespavost, bolesti 
hlavy. 
Verdikt zněl jasně: za všechno může stres. Měl bych 
urychleně změnit práci, která je dlouhodobě neúnosná, 
organismus si žádá změnu. Prášky? Kdepak. Na tohle nic 
není. Velký tlak způsobuje všechny tyhle neduhy a pokud 
neudělám ráznou životní změnu, on už mě léčit nebude. Ano, 
takto ke mně byl upřímný. 
Neustále jsem na jeho slova myslel. Příchod Františka Straky 
mi ale rozhodnutí ulehčil. Věděl jsem, že do týdne vyklidím 
kancelář v Edenu. 
Po zápase ve Lnářích mi to dávali novináři pořádně sežrat, 
hlavně ti „sparťanští“, kteří své sympatie ani nijak neskrývají. 
Posmívali se mi, že už brzy budu uvádět Strakovu tiskovou 
konferenci. Jenže dělat PR v takové situaci? Ne, to fakt nejde, 
přes tohle se nepřenesu. Nedokázal bych se přetvařovat, 
zakrývat názor, šklebil bych se. Ne! Končím! Na tohle sílu 
nemám. 
Večer po zápase jsem se vrátil do Číčenic. Problém byl v tom, 
že tam není úplně ideální signál a já měl večer přímý vstup do 
vysílání TV Nova. Musel jsem tedy vyběhnout na náves a 
odsud informovat celou republiku o dění ve Slavii, o němž 
jsem neměl ani páru. Byl to můj poslední oficiální výstup do 
médií. Panu redaktorovi jsem nakonec poděkoval a rozloučil 
se. Symbolicky. 
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Různé 

HOTEL „U POLÍVKŮ“ a OBEC ČÍČENICE 

POŘÁDÁJÍ 

31. 12. 2014 OD 20°° HOD 

   
CELÝ VEČER VÁS BUDE PROVÁZET A NA PŘÁNÍ HRÁT DJ OLIN 

TĚŠÍME SE NA VÁS! 

Poděkování  

Ve dnech 19. a 20. září 2014 se opět konala HUMANITÁRNÍ SBÍRKA pro občanské sdružení Di-
akonie Broumov.  

Děkujeme všem lidem za donesené věci.              Číčenický klub, o. s. 
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Číčenický hlasatel 

Naše výlety 

PODĚKOVÁNÍ 

 Děkuju za možnost zúčastnit se zájezdů pořádaných Číčenickým klubem. Jsem ráda, že jsem nejen já i další účastnice dostaly nabídku k účasti v okamžiku, 

kdy zájezdy nebyly zcela obsazeny členy klubu a číčenickými občany. Všechny zájezdy byly povedené a pořadatelům v čele s předsedkyní paní Petrou Jarešovou patří 

můj velký dík.   

   Za všechny—Jitka Polanská  


